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§ Barometrissä - ymmärrettävistä syistä - korostuu  korona takia tehdyt 
äkkiliikkeet, joita jouduttu tekemään pakon edessä ja toisaalta 
odotukset yhteisestä digivisiosta

§ Opetus, oppiminen ja niiden tuki – opetus& ohjaus ovat melko 
pienessä roolissa. Vastaajat olleet ”teknisempiä” asiantuntijoita? 
Riski, että tekniset ratkaisut tehdään valmiiksi ja annetaan ”valmiina” 
loppukäyttäjille?

§ Yhteiskehittämistä, kokeiluja, hyvien käytänteiden jakamista pitäisi 
tehdä enemmän: esim. hybridiopetus, verkkotenttiminen, uudet 
digityökalut

§ Kaikki korkeakoulut tarvitsevat digivisiota, JOTTA VOIMME OLLA 
OLEMASSA

§ Yhteinen ymmärrys digitaalisuudesta



§ Katse tulevaisuuteen ja pidemmän ajan teemat eli kestävyys ja 
vastuullisuus ovat tärkeitä

§ Avoin oppiminen ja sen edellyttämä IT

§ Aoe.fi sisältöjen jakamiseen OK, mutta korkeakouluilla voisi olla 
matalan kynnyksen paikka myös sisältöjen jakamiseen kk-opettajien 
kanssa

§ Oppimisympäristöjen ja opetuskäytänteiden  avaaminen? 
Kohderyhmänä työelämässä olevat. Avoimeen oppimiseen sopivat 
työkalut, avoimen opetuksen tarjonta 

§ Kestävä kehitys ja oma opetus. Oppimisen ja opetuksen hiilijalanjälki

§ Raportointi, vrt. AC:n työkalu, jossa verrattiin online  kokouksen ja f-
to-f tapaamisen matkapäästöjä



Datan raportointi


